
I Zwyczajne Posiedzenie 

Rady Studentów Akademii Pedagogiki Specjalnej im. Marii Grzegorzewskiej, 

19 listopada 2024 roku o godzinie 17:30 

w formie stacjonarnej – Akademia Pedagogiki Specjalnej im. Marii Grzegorzewskiej 

ul. Szczęśliwicka 40  02-353 Warszawa – Sala Senatu 

1. Otwarcie Posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Samorządu Studentów Marcel 

Szkuciak. 

2. Wręczenie powołań dla Rady Studentów przez Jej Magnificencję Rektor APS 

dr  hab. Barbarę Marcinkowską, prof. APS. 

3. Wręczenie powołań dla Delegatów Uczelnianych Organizacji Studenckich przez  

Prorektor ds. kształcenia dr hab. Agnieszka Olechowska, prof. APS.  

4. Wybór komisji skrutacyjnej.  

Komisja skrutacyjna w składzie: Cześnik Piotr, Smykowska Róża, Ngoc Anh 

Nguyen. 

5. Przyjęcie Proponowanego Porządku Obrad. 

Proponowany porządek obrad został przyjęty: wszystkie głosy ZA (45) .  

6. Przyjęcie Protokołu z VIII Posiedzenia Rady Studentów z  28.10.2024. 

Protokół został przyjęty: wszystkie głosy ZA (45). 

7. Wybory kandydatów do Komisji Senackiej ds. Rozwoju oraz ocen nauczycieli. 

Propozycja – Wiktoria Konwińska 

Głosowanie: wszystkie głosy ZA (45). 

8. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącej Komisji Kultury Małgorzaty 

Brzezińskiej.  

W związku z nieobecnością Małgorzaty Brzezińskiej sprawozdanie odczytała 

Zuzanna Chałubińska. 

9. Głosowanie o przyznanie absolutorium dla Przewodniczącej Komisji Kultury. 

10. Komunikaty Komisarza Wyborczego. 

https://www.aps.edu.pl/nauka/zespol-naukowy-i-dydaktyczny/agnieszka-olechowska/


11. Wybory na stanowisko Przewodniczącego Komisji Kultury Samorządu Studentów 

Akademii Pedagogiki Specjalnej im. Marii Grzegorzewskiej. (1 mandat) 

- Wystąpienie Joanny Garbackiej. 

12. Wybory na stanowiska członków Komisji Regulaminowej Samorządu Studentów 

Akademii Pedagogiki Specjalnej im. Marii Grzegorzewskiej. (3 mandaty) 

- W imieniu Konrada Czapskiego list w jego imieniu odczytał Marcel Szkuciak. 

- Wystąpienie Zuzanny Chałubińskiej. 

- Wystąpienie Maji Góral. 

13. Powołanie Komisji ds. Organizacji Balu Śródrocznego. 

Głosowanie: Wszystkie głosy ZA (45). 

14. Komunikaty Przewodniczącego Samorządu Studentów APS. 

- nieobecności, 

- informacja o radzie wyjazdowej, 

- prośba o zapoznanie się z regulaminem samorządu studentów. 

15. Komunikaty Sekretarza Samorządu Studentów APS. 

- rozliczanie kół naukowych, zapoznanie z instrukcją. 

16. Komunikaty Przewodniczącej Komisji ds. Osób z Niepełnosprawnością.  

- przygotowanie prezentacji dotyczącej pracy osób z niepełnosprawnościami- 

zachęcenie członków rady do współpracy 

 

 



17. Komunikaty Przewodniczącej Komisji ds. Uczelnianych Organizacji Studenckich. 

- Sprawozdania, rozliczenia – informacja o zbliżaniu się do zakończenia zbierania 

dokumentacji 

-Skołuj się- informacja o terminie 

18. Uchwały UOS.   

- Projekt Koła Naukowego Spotęgowa2ni. –  

Głosowanie : Wstrzymujących się – 1, za – 44. 

19.  Komunikaty Przewodniczącej Komisji Kultury. - 

20. Komunikaty Przewodniczącej Komisji Dydaktycznej.  

- przedstawienie zakresu działalności komisji, 

- informacja o stypendiach. 

21. Komunikaty Przewodniczącej Komisji ds. Promocji i Współpracy.  

- przedstawienie zakresu działalności komisji, 

- prośba o kontakt i współpracę. 

22. Komunikaty Przewodniczącej Komisji ds. Socjalno-Bytowych 

- przedstawienie zakresu działalności komisji, 

- druga tura wniosków o stypendium socjalne, 

- oświadczenie o dochodach do 24.11.2024, wnioski od 25.11 do 1.12. 

23. Ankieta dotycząca działalności w Samorządzie Studentów. 

 



24. Wyniki wyborów.  

Absolutorium dla Małgorzaty Brzezińskiej – przyznanie absolutorium.  

Przewodnicząca Komisji Kultury – wybrana została Joanna Garbacka. 

Członkowie Komisji Regulaminowej – Zuzanna Chałubińska, Konrad Czapski, 

Karina Botrsich, Maja Góral. 

25. Sprawy różne. 

- informacja o parkingach i losowaniu miejsc, 

- odczytanie wniosku o przyznanie dystrybutora wody – Koło Naukowe ArteTerapii- 

głosowanie: Wszystkie głosy ZA (45), 

- słaba jakość Internetu na uczelni – prowadzący mają zapisane swoje prezentacje 

w chmurze, studenci zgłosili, że muszą czasami udostępnić swój prywatny 

Internet żeby odbyć zajęcia, słaba przepustowość Internetu, 

- dostęp Doktorantów do Internetu pracowniczego, 

- informowanie kół naukowych o posiedzeniach Rady Studentów, składanie 

delegacji na czas, 

- problemy z e-legitymacją- zgłaszanie do Pana Piotra Grzybowskiego, 

- Harmonia Przez Sztukę- komunikat Róży Smykowskiej – koło Arteterapii– 

warsztaty przed sesją 

26. Zamknięcie posiedzenia.  

Sekretarz Samorządu Studentów , 

 Marta Chmiel 

 


